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PRO  Sigtuna 

Protokoll fört vid årsmöte den 27 februari 2019 kl. 13.00 i församlingslokalen Munken. 
 

Närvarande: 64 medlemmar 
 
§ 1 
Mötets öppnande                                                                            
Styrelsens ordförande Märtha Lindberg hälsade alla hjärtligt välkomna och förklarade 
mötet öppnat. 
 
§ 2 
Parentation 
Man tände ett ljus och styrelsens ordförande höll en parentation där vi minns våra 
PRO-vänner som avlidit under det gångna året.  
 
§ 3       
Val av två justerare 
Ebbe Carlstedt och Ronny Stensvik utsågs att justera protokollet. 
 
§ 4 
Fastställande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes med ändring/tillägg: Punkt 17 Uttalande; Punkt 18 
Övriga frågor; Punkt 19 Avslutning. 
 
§ 5 
Val av presidium  
Erna Wallström utsågs till ordförande för årsmötet och tackade för förtroendet. 
Till sekreterare för årsmötet utsågs Harriet Nadell. 
 
§ 6 
Fråga om mötets behöriga utlysande 
Kallelse hade utsänts vecka 6. Mötets behöriga utlysande godkändes. 
                  
§ 7                                                                                                        
Styrelsens verksamhetsberättelse                                 Bilaga 
Förslag till verksamhetsberättelse 2018 hade sänts ut till medlemmarna tillsammans 
med kallelsen till årsmötet. Mötesordföranden läste rubrik för rubrik och mötesdelta-
garna hade möjlighet att yttra sig under läsningens gång.  
Årsmötet beslutade att godkänna Verksamhetsberättelsen för 2018 och den lades till 
handlingarna. 
 
§ 8 
Resultat- och balansräkning 2018                                   Bilaga 
Förslag till rubr. förelåg. Kassören redogjorde för siffrorna i resultat- och balansräk-
ningen. Vår förenings verksamhet bygger på medlemsavgifter, kommunalt bidrag och 
bidrag från ABF. 
Vid höstmötet i november, då budget och medlemsavgiften för 2019 bestämdes, beslöt 
mötet sänka föreningsavgiften med 20 kronor (då 70:-). Förbundet hade meddelat att 
de skulle höja avgiften med 20 kronor 2019. Då diskuterades avgiften och det röstades 
fram en sänkning. Beslutet blev 50 kronor till vår förening. Denna sänkning av vår av-
gift gjorde att totalsumman till Förbundet fortfarande var 300 kronor/år. 
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Med anledning av detta får vi in en mindre summa medlemsavgifter för 2019. Det in-
nebär att man höjer summan på våra tematräffar med någon 20:a. 
Möjlighet för frågor förelåg. 
Årsmötet beslutade att godkänna Resultat- och balansräkning för år 2018 och den la-
des till handlingarna. 
 
§ 9  
Revisorernas berättelse                                          Bilaga 
Revisor William Petersson informerade om revisionsarbetet. Läste därefter upp berät-
telsen.  
Inga frågor ställdes och ingen anmärkning fanns. Revisorerna har tillstyrkt förslaget till 
resultat- och balansräkning 2018. 
Årsmötet godkände revisionsberättelsen 2018 och den lades till handlingarna.  
 
§ 10 
Fastställande av resultat- och balansräkning och disponering av över/underskott 
Årsmötet godkände framlagt förslag till resultat- och balansräkning 2018 och de lades 
till handlingarna. 
 
§ 11 
Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för år 2018. 
 
§ 12 
Val av ordförande för 2 år 
Britt-Marie Aldebo valdes till ordförande för 2 år, nyval. 
 
§ 13 
Val av sekreterare för 2 år 
Harriet Nadell valdes till sekreterare för 2 år, nyval. 
 
§ 14 
Val av 2 ordinarie ledamöter för 2 år 
Per Järtby och Bengt-Olov Törnqvist båda omval för 2 år. 
  
§ 15 
Val av 3 ersättare för 1 år 
Monica Hellman, omval 
Lena Söderström, Anja Hyttnäs båda nyval för 1 år. 
 
§ 16 
Övriga val 1 år 
Val av revisorer 
Revisorer 2 ordinarie: William Pettersson omval, Stig-Magnus Björklund omval. 
Revisorer 2 ersättare: Birgitta Andersson omval, Ebbe Carlstedt nyval. 
Hällsbodagar: Anja Hyttnäs omval, Bengt-Olov Törnqvist, Lillemor Törnqvist, Ebbe 
Carlstedt samtliga nyval. 
Boule: Göran Johansson, omval 
Minigolfen: Sune Johansson, Uno Schwartz samtliga omval. 
Stavgång: Gullan Löfgren, omval 
Handarbetsgruppen: Kerstin Andersson, Harriet Nadell, samtliga omval. 
Reseledare: Monica Hellman, Lars Haag, samtliga omval. 
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Medlemsansvariga: Harriet Nadell, Kerstin Sundman samtliga omval. 
Studiekommitté: Gunilla Johansson sammankallande, Carl Gunnar Jansson, Gullan 
Löfgren båda nyval. Gunilla Johansson sitter i styrelsen och är studieorganisatör. 
Trafik- och säkerhetsansvarig: Carl Gunnar Jansson, omval 
Försäkringsansvarig: Sven-Åke Olsson, omval 
Värdar/värdinnor vid månadsmöten och trivselträffar: Sonja Hurtig, Lillemor Örjas 
samtliga omval, Ingegerd Broberg nyval. 
Värdar/värdinnor vid kaffeträffar: Sonja Hurtig, Gun-Britt Carlsson, omval. 
Väntjänsten i Sigtuna kommun: Pirkko-Liisa Elmqvist, omval 
Ombud till PRO Stockholms läns års- och höstmöte: ordinarie ombud: PRO Sigtunas 
ordförande, ersättare: PRO Sigtuna vice ordförande. 
Ombud till ABF norra Stockholms läns års- och höstmöte: ett ombud och en ersättare 
utses av studiekommittén. 
Valberedning: Lars Haag, Sonja Hurtig, Kerstin Sundman. 
 
§ 17 
Uttalande                                         Bilaga 
Sven-Åke Olsson läste upp ett uttalande ”Vart är vi på väg” som PRO Märstas årsmöte 
den 26/2 hade antagit angående de besparingar kommunledningen nu gör på kommu-
nens äldreboenden. Dessutom är det i dagens läge ovisst om KPR ska läggas ned. 
Beslutade mötet att sända uttalandet till media (SBMT och Märsta.nu). 
 
§ 18 
Övriga frågor 
-  Ann Bly Lässman informerade om ABF och överlämnade material. 
-  Märtha Lindberg informerade om att kommunen och kyrkan förhandlar om ett ”Seni-
orernas hus” på församlingshemmet Munken. Allt är inte klart ännu. 
 
§ 19 
Avslutning 
-  Mötesordföranden Erna Wallström tackade för förtroendet, för ett välplanerat möte 
och för visat intresse och förklarade årsmötet avslutat.  
Som tack för ordförandeskapet överlämnades en blombukett. Även sekreteraren för- 
ärades en bukett. 
De ledamöter i styrelsen som avgick avtackades också med blommor. 
Sven-Åke avtackade avgående ordföranden Märtha Lindberg med bukett och ett leve 
som tack för hennes insatser i styrelsen. 
Därefter blev mötet underhållna av Peters trio. Tre glada seniorer som spelade sådan 
musik vi gillar – mycket trevligt.  
Efter mötet bjöd PRO på räksmörgås samt kaffe med kaka. 
 
Dag som ovan 
Vid protokollet 
 
. . . . . . . . . . . . .                                                          . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  
Harriet Nadell                                                            Erna Wallström 
Sekreterare                                                               Mötesordförande 
                                                            
Justeras 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . .                                                . . . . . . . . . . . . . . .  
Ebbe Carlstedt                                                           Ronny Stensvik 


